
4  1396 مهرمـاه   29   شـنبه 
 1043 شـماره  دهـم   سـال   

s e p e h r g h a r b . n e w s @ g m a i l . c o mw w w . s e p e h r p r e s s . i r

فرمانده هواناجا خبر داد:
پایش تصویری نوار مرزی 

توسط پهبادهای هواناجا

سپهرغرب، گروه استان ها: فرمانده هواناجا گفت: 
با استفاده از 8 فروند پهباد، پایش تصویری کلیه نوار 
مرزی مرز مهران در کنار گشت های هوایی با بالگرد 
از اقدامات جدید هواناجا در مأموریت اربعین امسال 

است.
سردار خلبان حسین علی مستأجران در مرز مهران، اظهار 
کرد: هواپیمایی امســال با تجهیزات جدیــد و بهره برداری 
کامــل تــوان رزمی و عملیاتــی خود در کنــار پلیس های 

تخصصی در خدمت زائران حسینی )ع( است.
وی در ادامــه افزود: در مرز مهــران 7 فروند بالگرد، 8 
فروند پهباد و یک فروند هواپیما اســتقراریافته و در جهت 
تأمین امنیت زائران در طول نوار مرزی و مسیرهای منتهی 

به شهر مهران ارائه خدمت می کنیم.
این مقام انتظامی با اشــاره به 21 ســورت پروازی و 41 
ســاعت گشــت هوایی توســط بالگردهای هواناجا در مرز 
مهران، تصریح کرد: در کنار گشت های هوایی با استفاده از 
8 فروند پهباد، پایش تصویری نوار مرزی و مسیر راهپیمایی 

زائران تا سالن پایانه را انجام می دهیم.
مســؤول کمیته هوایی قرارگاه اربعیــن ناجا تأکید کرد: 
تمامــی گشــت های هوایی و پایش تصویری نــوار مرزی و 
مسیر پیاده روی زائران، در راستای افزایش امنیت و احساس 

امنیت زوار است.
فرمانــده هواپیمایی ناجــا در پایان با بیــان خلاقیت و 
توانمندی خلبان های هواناجا، افزود: الحمدالله تاکنون هیچ 
مشکل و حادثه هوایی نداشــتیم و بالگردهای ناجا توانایی 

پرواز در شرایط جوی ناپایدار و سخت را دارند.

معاون کمیته امداد کردستان
15 هزار مددجوی کمیته امداد 
کردستان به خودکفایی رسیدند

و  اشتغال  معاون  اســتان ها:  ســپهرغرب، گروه 
خودکفایی کمیته امداد کردســتان گفت: در طول 5 
سال گذشته 15 هزار مددجوی امداد استان در زمینه 
معیشتی و ایجاد شغل به خودکفایی و توانمندسازی 

رسیدند.
فرشید جهان بین اظهار کرد: بر اساس راستی آزمایی که 
در بین دستگاه های نظارتی انجام شده اشتغال های ایجادی 

کمیته امداد کردستان از پایداری خاصی برخوردار است.
وی گفت: 90 درصد اشتغال ایجادی کمیته امداد پایدار 
است و تسهیلاتی که پرداخت می شود در محل خود هزینه 
شده و به اذعان دستگاه های نظارتی برای این مورد تأییدیه 

صادر شده است.
معــاون اشــتغال و خودکفایی کمیته امداد کردســتان 
تصریــح کــرد: از بانک های عامل درخواســت داریم که در 
پرداخت تســهیلات مددجویان امداد، تســریع و در زمینه 
ضمانت هــای بانکــی تا جایی کــه ضوابط اجــازه می دهد 
تسهیلگری کنند تا مددجویان این نهاد حمایتی در کم ترین 
زمان ممکن تسهیلات بانکی خود را دریافت کرده و درآمدی 

برای آن ها فراهم شود.
وی ادامه داد: کمیته امداد اســتان کردســتان در طول 
5 سال گذشــته 15 هزار نفر از مددجویان تحت پوشش را 
در زمینه معیشــتی و ایجاد اشتغال خودکفا و توانمندسازی 

کرده است.
    هزینه های آموزشــی برای مددجویان کمیته 

امداد کردستان رایگان است
جهان بین افزود: برای مددجویان خودکفا شــده کمیته 
امداد اســتان درآمد پایدار هم ایجادشده و شاید این سؤال 
برای برخی ایجاد شود که چرا آمار مددجویان کمیته امداد 
کم نمی شــود؟ اما امداد نه تنها متولی فقر در جامعه نیست 

بلکه متولی اشتغال هم نیست.
وی اظهار کرد: مواردی ازجمله حوادث، اتفاقات، طلاق، 
اعتیاد و ســایر موارد، فقــر در جامعه را تولید می کند و اگر 
تعداد مددجویان ما یکسری خروجی و ورودی دارد به خاطر 

همین موارد است.
معــاون اشــتغال و خودکفایی کمیته امداد کردســتان 
خاطرنشان کرد: هزینه های آموزشی برای مددجویان کمیته 
امداد رایگان است و هیچ وجهی از مددجویان گرفته نمی شود 
و برای حمایت از تولیدات آنان محصولات پشتیبانی فنی و 

اعتباری در اختیار آن ها قرار می گیرد.

فرمانده نیروی انتظامی 
و استاندار ایلام از پایانه مرزی 

مهران بازدید کردند
انتظامی  سپهرغرب، گروه اســتان ها: فرمانده نیروی 
و اســتاندار ایلام از محل اســتقرار نیروهای یگان ویژه 
در مســیر تردد زائران در پایانه مــرزی مهران بازدید 

کردند.
فرمانده انتظامی ناجا و اســتاندار ایلام روز گذشته از 
محل اســتقرار یگان ویژه در مســیر تردد زائران اربعین 
بازدید و کارکنان مســتقر در این واحدها را مورد تشویق 

قرار دادند.
در این بازدید ابتدا ســلیمانی دشــتکی استاندار ایلام 
از روند خدمات دهی و برقراری امنیت توســط این یگان 
در حوزه مأموریت محوله در اســتان ابــراز رضایت کرد 
و خدمــات پلیس انتظامی و یگان هــای تابعه را در ارائه 
انتظامی و ســرویس دهی و  خدمات مختلــف امنیتــی، 

ستود. گذرنامه 
در ادامه ســردار اشــتری فرمانده ناجا ضمــن تأکید و 
یادآوری مأموریت هــای محوله، از یگان ویژه به عنوان یگان 
واکنش سریع ناجا نام برده و خدمات آنان به زائران حسینی 

را افتخاری برای ناجا و این یگان انتظامی دانست.
فرمانده نیروی انتظامی، مهران را امن ترین و منظم ترین 
مســیر برای تردد زائران دانست و اقدامات خوب و مدیریت 
واحد در قرارگاه اربعین مهران را نشــانه رشــد، همدلی و 

هماهنگی در اجرای مأموریت ها نام برد.

خبــر

جانشین پلیس آگاهی ناجا:
توصیه های پلیس به منظور افزایش 

ضریب امنیتی زائران است

سپهرغرب، گروه استان ها: جانشین پلیس آگاهی 
ناجا با اشاره به اینکه مردم به شایعات بی پایه و اساس 
توجه نکنند، گفت: توجه به توصیه و هشــدارهای 
پلیس به منظور افزایش ضریب امنیتی زائران اربعین 

حسینی )ع( است.
سردار مسعود منفرد روز گذشته در مرز مهران بیان کرد: 
نیروی انتظامی با تمام توان در خدمت زائران بوده و توصیه 
و هشدارهای پلیس به منظور افزایش ضریب امنیتی زائران 

مراسم اربعین است.
وی ادامه داد: زائرانی که هنوز از مرزهای کشــور خارج 
نشــده اند از گذاشتن اســناد، مدارک و اشــیاء قیمتی در 
خودروهای شــخصی خود خودداری کننــد و برای پارک 
خودروهای خود از پارکینگ های تعیین شده و مورداطمینان 

استفاده کنند.
جانشین پلیس آگاهی ناجا تصریح کرد: زائران برای این 
ســفر معنوی گذرنامه معتبر و روادید همراه داشته باشند و 
از همراه داشــتن سایر مدارک شخصی خودداری کرده و به 

شایعات بی پایه و اساس توجه نکنند.
وی خاطرنشــان کرد: زائران عزیز فریب افراد سودجو و 
متقلب را نخورند و برای اخذ روادید از طریق دفاتر معتبر و 

کنسولگری عراق در شهر ایلام اقدام کنند.
جانشین پلیس آگاهی در پایان به زائران توصیه کرد: 
مراقب مدارک خود باشند و در صورت مفقودی مدارک، 
مراتب را در اســرع وقت به پلیس اطلاع دهند تا از بروز 
مشــکل و سوءاســتفاده از مدارک زائران عزیز جلوگیری 

شود.

رئیس اداره نظارت و بازرسی سازمان صنعت، 
معدن و تجارت استان ایلام:

نظارت بر فعالیت ناوگان حمل ونقل 
مسافری در ایام اربعین

 افزایش می یابد
ســپهرغرب، گروه استان ها: رئیس اداره نظارت و 
بازرسی سازمان صنعت، معدن و تجارت استان ایلام 
گفت: نظارت بر فعالیت ناوگان حمل ونقل مسافری در 

ایام اربعین افزایش می یابد.
مهــدی شــریفی روز گذشــته در جلســه هماهنگی 
نظارت بر حمل ونقل مســافر در ایام اربعین که با حضور 
مدیران راهــداری و حمل ونقل جــاده ای، انجمن صنفی 
حمل ونقل بار و مســافر و نماینده استانداری برگزار شد، 
اظهار کرد: این اداره آمادگی کامل دارد تا در جهت ارائه 
خدمات مطلوب و نظارت بیشتر جهت رفاه زائران اربعین 

کند. انجام وظیفه 
وی با اشــاره به سامانه ارتباطی 124 سازمان صنعت، 
معــدن و تجارت اســتان جهت رســیدگی به شــکایات 
مردمــی در حوزه های صنفی و غیــر صنفی و نیز عرضه 
کالا و خدمات، اظهار کرد: مســافران و زائران می توانند 
در صورت مشاهده هرگونه تخلف در زمینه گران فروشی، 
کم فروشــی، تقلب و به ویــژه حمل ونقل، مراتب را به این 

کنند. سامانه گزارش 
وی خاطرنشــان کرد: در ایام اربعین، بازرســان سازمان 
صنعت، معدن و تجارت استان ایلام نیز با استقرار در پایانه، 
پایانه های مســافری و مبادی ورودی و خروجی اســتان بر 
روند جابجایی زائران حسینی نظارت می کنند و در صورت 
مشاهده هرگونه تخلف اعم از دریافت وجه اضافی، برخورد 
نامناســب و امتناع از عرضه خدمات با قاطعیت با متخلفان 

برخورد خواهند کرد.
لازم به ذکر است هرسال در ایام اربعین حسینی صدها 
هزار نفر از زائران برای شــرکت در راهپیمایی بزرگ اربعین 
وارد استان ایلام می شوند تا از طریق مرز بین المللی مهران 

راهی عراق شوند.

اسکان 80 هزار زائر اربعین 
در اقامتگاه های سپاه در مهران

اربعین  استان ها: مســؤول  گروه  ســپهرغرب، 
ســپاه حضــرت امیرالمؤمنین )ع( ایــلام، گفت: 
ابتدای ماه صفر  از  از زائران اربعیــن  80 هزار نفر 
با آغاز آئین های ایــن راهپیمایی بزرگ  تاکنون و 
در اقامتگاه های سپاه استان در شهر و پایانه مرزی 

اسکان یافته اند. مهران 
سرهنگ عبدالصاحب طهماسبی روز گذشته اظهار کرد: 
اقامتگاه های ســپاه استان در شــهر و پایانه مرزی مهران با 
امکانات رفاهی و پذیرایی، شــبانه روز پذیرای 29 هزار نفر 

از زائران است.
وی افزود: همچنین 150 مســجد، حســینیه و پایگاه 
مقاومت بســیج با ظرفیت 60 هزار نفر در شهرســتان های 
مختلف اســتان که محل تردد زائران اســت این مسافران 

اربعین را در خود اسکان می دهند.
طهماســبی یادآور شد: 32 ایستگاه صلواتی و یک سالن 
آشــپزخانه با توان پخت 72 هزار وعده  غذا در شهر و پایانه 
مرزی مهران ایجادشده و روزانه در آشپزخانه دایر شده، 20 
هــزار وعده  غذا و میان وعده تهیــه و در بین زائران توزیع 

می شود.
بــه گفته وی تا این لحظه 350 هزار وعده غذا، صبحانه 
و میان وعده در بین زائران توزیع شده اســت و همچنین در 
داخل پایانه نیز سه دســتگاه نانوایی سیار به طور مداوم در 

حال پخت نان هستند.
مسؤول اربعین ســپاه حضرت امیرالمؤمنین )ع( ایلام، 
اظهار کرد: 150 ایســتگاه صلواتی دیگر با ظرفیت 56 هزار 
وعــده غذا و میان وعــده و نیز 240 آشــپزخانه خانگی با 
ظرفیت پخت 50 هزار وعده غذا توســط پیشکسوتان سپاه 
استان ایلام در نقاط مختلف محل تردد زائران فعال است و 

به آن ها خدمات رسانی می کنند.
وی در خصوص خدمات درمانی و بهداشــتی ســپاه هم 
یادآور شد: بیمارســتان بهداری غرب سپاه واقع در میدان 
اربعین، بیمارستان بسیج جامع پزشکی در نقطه صفر مرزی 
و اورژانس با 102 نفر کادر پزشکی و درمانی و استقرار 20 
دستگاه آمبولانس توسط سپاه دایر شده که در این مدت به 

6 هزار زائر خدمات درمانی ارائه کرده اند.
مــرز بین المللی مهــران در 95 کیلومتری جنوب غربی 
ایلام، مهم ترین کانون تردد زائران اربعین حسینی به عتبات 

عالیات است.
پیش بینی می شــود در ایام منتهی به اربعین حســینی 
امســال، بیش از 2 میلیون زائر از طریق مرزهای کشورمان 

با عراق، تردد کنند.

خبــر

استانها
sepehr.ostanha@gmail.com

مدیرعامل شرکت گاز کردستان خبر داد:

هرسهروزیکروستاگازدارمیشود
نفوذ گاز در روستاها 88 درصد می شود

مدیرعامل  استان ها:  گروه  سپهرغرب، 
شرکت گاز کردســتان با اشاره به تسریع 
گازرسانی به مناطق روستایی این استان، 
گفت: در ســال جاری هر ســه روز، یک 
گاز  نعمت  از  کردســتان  استان  روستای 

خانگی بهره مند می شود.
احمــد فعله گــری روز گذشــته در جمع 
خبرنگاران رسانه های جمعی استان کردستان، 
به فعالیت های شــرکت گاز استان اشاره کرد و 
افزود: در ابتدای ســال جــاری میزان نفوذ گاز 
طبیعی در مناطق روســتایی 77 درصد بود که 
برنامه ریزی شده است تا پایان سال این میزان با 

افزایش بیش از 10 درصد همراه باشد.
وی گفــت: در راســتای عملیاتــی کردن 
این برنامه در ســال جاری، مقرر شــد که کار 
گازرســانی به 120 روســتای استان کردستان 

اجرایی و عملیاتی شــود و بــه همین دلیل تا 
پایان ســال جــاری به ازای هر ســه روز، یک 
روستا در استان کردستان از نعمت گاز خانگی 

بهره مند می شود.
مدیرعامل شرکت گاز استان کردستان ادامه 
داد: بــا توجه به شــرایط جغرافیایی و طبیعی 
استان کردســتان، کار گازرســانی در مناطق 
روســتایی بسیار مشکل است و در همین راستا 
شرکت باید هزینه بیشتری نسبت به سایر نقاط 
کشور داشته باشد و به همین دلیل کار سخت 

بوده و کندتر دنبال می شود.
وی گفت: در راســتای اجرایی کردن برنامه 
ســال جاری شرکت گاز کردســتان در بخش 
روستایی، قرار است که تا پایان سال 12 هزار و 
700 علمک نصب شده و 13 هزار خانوار نیز از 

نعمت گاز خانگی بهره مند شوند.
فعله گری یادآور شــد: برای عملیاتی کردن 
برنامه سال جاری در استان کردستان، اعتباری 
بالغ بر 110 میلیارد تومان موردنیاز اســت که 
خوشــبختانه با دعــوت از پیمانــکاران بومی، 
هم اکنون تمامی پروژه ها فعال بوده و به صورت 
مســتقیم برای بیش از هزار نفر اشتغال ایجاد 

شده است.
وی با اشــاره به میزان پیشرفت پروژه های 
در دست اجرای شــرکت گاز کردستان، عنوان 
کرد: بر اســاس پیش بینی های صورت گرفته تا 

دهه فجر ســال جاری، 100 روستا گازرسانی 
می شود و 20 روســتای دیگر نیز تا پایان سال 

مورد بهره برداری قرار می گیرد.
مدیرعامــل شــرکت گاز کردســتان گفت: 
خدمت رســانی به مردم به ویژه در روســتاهای 
استان کردستان یکی از اولویت های شرکت گاز 
اســت و خوشبختانه به دلیل امنیت ایجادشده، 
هم اکنون ما مشــکلی برای خدمت رســانی به 
مردم استان به ویژه در مناطق روستایی نداریم.

وی در بخــش دیگــری از ســخنان خود با 
اشاره به ســایر فعالیت های شرکت گاز استان 
کردســتان، یادآور شــد: در هفت ماهه نخست 
ســال جاری 550 کیلومتر شــبکه گذاری در 

استان کردستان اجرایی شده است.
فعله گری عنوان کرد: خوشبختانه هم اکنون 
روزانــه دو کیلومتر لوله گذاری گاز در اســتان 
کردســتان انجام می شود و به همین دلیل کل 
لوله گذاری شــرکت به بیــش از 9 هزار 200 

کیلومتر در سراسر این استان رسیده است.
وی بــه اجرای یک خط جدیــد ورودی به 
استان کردستان اشــاره کرد و گفت: با تکمیل 
ایــن خط انتقال در اســتان کردســتان ضمن 
افزایش ظرفیــت و توان اســتان، زمینه برای 
صــادرات گاز به اقلیم کردســتان عراق فراهم 
می شــود چراکه کردستان این توان و قابیلت را 

پیدا کرده است.

مدیرعامل شرکت گاز کردستان عنوان کرد: 
در هفت ماهه نخســت ســال جاری در استان 
کردســتان شــش هــزار و 500 علمک نصب 
شده است و کل علمک های استان کردستان به 
بیــش از 250 هزار مورد رســیده و 471 هزار 

مشترک از نعمت گاز بهره مند شده اند.
فعله گــری اظهار کــرد: در بخش جمعیت 
شهری اســتان کردســتان نیز میزان نفوذ گاز 
طبیعی به 99.9 درصد رسیده اســت و در این 
زمینه استان کردستان یکی از شرکت های برتر 

کشور به شمار می رود.
وی بــه موضوع افزایش میــزان مصرف گاز 
در اســتان کردستان اشــاره کرد و یادآور شد: 
در بخش میــزان مصرف گاز طی ماه جاری در 
مقایسه با مدت مشــابه ماه گذشته 25 درصد 
افزایش داشتیم به گونه ای که در مهرماه، میزان 
مصرف روزانه اســتان هفت میلیون مترمکعب 
بــود که این میــزان در هفته گذشــته به 8.5 

مترمکعب افزایش پیدا کرده است.
مدیرعامل شــرکت گاز کردســتان گفت: با 
توجه به فرارســیدن فصول سرد انتظار می رود 
که با همــکاری خود مردم و همچنین اقدامات 
شــرکت گاز، به هیچ عنوان شــاهد قطعی گاز 
در استان کردستان نباشــیم که این مهم باید 
به صورت مرتب از سوی مردم دنبال و پیگیری 

شود.

مدیرکل ورزش و جوانان کردستان خبر داد:

ضعف زیرساخت های ورزشی استان
انجام 88 پروژه ورزشی از سوی سپاه

مدیرکل  اســتان ها:  گروه  سپهرغرب، 
ورزش و جوانان کردســتان با بیان اینکه 
مشــکل اصلی حوزه ورزش در اســتان، 
نبود زیرســاخت های مناســب اســت، 
دیگر  واقعاً  ورزشی  زیرساخت های  گفت: 

جوابگوی نیاز استان نیست.
حامــد جولایی روز گذشــته در دیــدار با 
فرمانده ســپاه شهرستان ســنندج، اظهار کرد: 
نشــاط، امنیت و هر آنچه تصور شود در ورزش 
و توســعه این مهم خلاصه می شــود، مرهون 
تلاش های نیروهای نظامی و انتظامی در کشور 

است.
وی با اشــاره بــه موفقیت های کشــور در 

افزود:  ازجملــه ورزش،  حوزه هــای مختلــف 
ورزش در اســتان کردســتان آن گونه که لازم 
اســت جایگاه و ارتقای خود را پیدا نکرده است 
و در ایــن زمینه نیازمند انجام کارها و اقدامات 

اساسی هستیم.
جولایی به جایگاه و اهمیت ورزش در جامعه 
اشاره کرد و گفت: ورزش می تواند اقشار جامعه 
را با هر نگاه و دیدگاهی در کنار هم جمع کند 
و دارای ارزش بالایی است، اما متأسفانه آن گونه 

که باید به آن توجه نشده است.
وی بــا بیان اینکــه وزارت ورزش و جوانان 
رتبه شــانزدهم بــه لحاظ دریافــت بودجه در 
ســطح کشــور را داراســت، افزود: اعتبار این 
وزارتخانه تاکنون به هزار میلیارد تومان در سال 

نرسیده است.
مدیرکل ورزش و جوانان کردســتان عنوان 
کرد: در سال جاری به همت نمایندگان مجلس 
از محــل مالیــات ارزش افزوده ایــن اعتبارات 
افزایش قابل توجهی داشــته که می توان اعلام 
کــرد که هنــوز جبــران کمبودهــا در بخش 

زیرساختی را نخواهد کرد.
وی با اشــاره به نیازهــا و انتظارات ورزش 
اســتان کردستان در حوزه های مختلف ازجمله 

منابع اعتباری، گفت: ورزش استان باوجود تمام 
این مشــکلات و محدودیت ها از وضعیت خوبی 

برخوردار است.
جولایی افزود: برگزاری مســابقات استانی، 
بین المللی و کشوری در استان در سطح بسیار 
مطلــوب برگزار و ورزشــکاران اســتان نیز در 
رشته های مختلف در مســابقات ملی و جهانی 

شرکت و حائز رتبه های برتر می شوند.
وی مشکل اصلی در حوزه ورزش در استان 
را نبود زیرســاخت های مناسب دانست و افزود: 
زیرساخت های ورزشی واقعاً دیگر جوابگوی نیاز 
اســتان نیســت و برای خروج از این مشکلات 

نیازمند بودجه های جهشی است.
مدیرکل ورزش و جوانان کردســتان اضافه 
کرد: نبود پشــتیبان و عدم حمایت های بخش 
خصوصی از دیگر مشــکلات جــدی در حوزه 
ورزش استان کردستان اســت که باید در این 

راستا تمهیدات لازم اندیشیده شود.
جولایــی حمایت هــای ســپاه در بحــث 
زیرساخت های ورزشــی را قابل تقدیر دانست و 
گفت: ســپاه بیش از 88 پروژه ورزشــی را در 
سطح روستاهای استان احداث کرده که ساخت 
آن بــرای اداره کل ورزش و جوانــان به راحتی 

ممکن نبود.
وی با بیان اینکه فعالیت و نقش آفرینی سپاه 
در سطح کشــور امروز تنها به اقدامات نظامی 
خلاصه نمی شــود و در بخش هــای مختلف به 
بهترین شــیوه نقش آفرینی می کند، بیان کرد: 
تعامل سپاه با ورزش و جوانان در استان همواره 
بسترســاز انجــام کارهای بزرگ شده اســت و 
انتظار می رود که در ادامه مسیر نیز این ارتباط 

و همکاری به صورت جدی دنبال شود.
وی فعالیت در حوزه ترویج و نهادینه کردن 
فرهنگ ایثار و شهادت و زنده نگه داشتن یاد و 
خاطر شــهدا را رســالت آحاد جامعه دانست و 
گفت: کار در راستای برگزاری هر چه باشکوه تر 
کنگره 5400 شــهید اســتان را به عنوان یک 
رسالت ذاتی به صورت ویژه موردتوجه قرار داده 
و آمادگی هر نوع حمایتی از این حرکت بزرگ 

فرهنگی هستیم.
مدیرکل ورزش و جوانان اســتان کردستان 
افزود: انتظار می رود کــه بتوانیم در حوزه های 
فرهنگی و جوانان هــم ارتباط و تعامل بهتری 
با مجموعه سپاه اســتان و شهرستان ها داشته 
باشیم و برنامه های خوبی را نیز در این بخش ها 

اجرایی کنیم.

وقتی مشکلات شهر سنندج با 9 عضو شورای شهر برطرف نمی شود
از  گزارشی  استان ها:  گروه  سپهرغرب، 
جلسه کمیســیون فرهنگی شورای شهر 
سنندج و اینکه مشکلات این شهر با 9 نفر 
عضو شورا و 4 کمیسیون برطرف نمی شود.

حوزه گردشگری اســتان کردستان توسعه 
یابد 

عصر 13 آبان جلســه کمیســیون فرهنگی 
شــورای شهر سنندج در ســالن جلسات شورا 
برگزار شــد و رئیس کمیســیون گردشگری، 
اقتصاد هنر اتاق بازرگانی، صنایع و کشــاورزی 
شهرســتان سنندج در این جلســه اظهار کرد: 
مشکلات شــهر سنندج با 9 نفر عضو شورا و 4 

کمیسیون برطرف نمی شود.
محمــد نجیب اداک با اشــاره بــه وضعیت 
اقتصــادی و معیشــتی مــردم، افــزود: برای 
باید درگیر  برطرف کردن مشکلات استان همه 
باشــند و کمیســیون محوری را لازمه کار خود 

بدانیم.
وی افزود: باید از ظرفیت ها و پتانســیل های 
اســتان کردســتان جهت رفاه اقتصادی مردم 
اســتفاده شــود و این مهم نیازمند برنامه ریزی 

است.
رئیس کمیسیون گردشــگری، اقتصاد هنر 
اتاق بازرگانی، صنایع و کشــاورزی شهرستان 
سنندج با اشــاره به لزوم توسعه گردشگری در 
استان، تصریح کرد: باید مردم مطالبه گر باشند 
و بیشــتر مسائل به دســت خودمان برطرف و 
از اعتبــارات و درآمد جهت ایجاد ســرمایه در 

کردستان استفاده شود.

     نباید در جلســات شورای شهر 
سنندج صرفاً مشکلات مطرح شود

عضو و نائب رئیس شورای شهر سنندج نیز 
در این جلســه گفت: بخش زیادی از مصوبات 
به خود شــهرداری و شورای شــهر برمی گردد 
درنتیجه باید هم افزایی داشــته باشیم و موازی 

کاری نکنیم.
مجید شاه اویســی بــا بیان اینکــه اعضای 
شورای دور پنجم یک ماه است مستقرشده اند، 
افزود: باید کمیسیون محور پیش رویم و بر روی 
وظایف اصلی شــهرداری و شورای شهر بیشتر 

توجه کنیم.
وی بــا اشــاره بــه فرهنگی بودن اســتان 
کردســتان گفت: حوزه فرهنگی عظیم اســت 
امــا باوجود پتانســیل ها و ظرفیت های موجود 
در کردستان کم وکاستی های زیادی هم داریم.

عضو و نائب رئیس شــورای شــهر سنندج 
تصریح کرد: از همه افرادی که می توانند حلقه 
واسطه بین مردم باشند و در ارائه خدمات شورا 
و شهرداری آســان کاری و همکاری می کنند، 

تشکر می کنیم.
وی با تأکید بر اینکه نباید در این جلســات 
صرفاً مشــکلات شهر مطرح شــود، بیان کرد: 
هم افزایی توسط اعضای شورای شهر به تنهایی 
به وجود نمی آید بلکه نیازمند کمک و همیاری 

است.
شاه اویسی افزود: باید در این جلسات با توجه 
به پتانســیل های موجــود، چهارچوبی مطرح و 

خروجی ها و محور همکاری ها مشخص شود.

     ســینما روباز آبیدر ســنندج به 
بخش خصوصی واگذار می شود

دیگر عضو شــورای شــهر ســنندج در این 
جلســه با بیان اینکه این جلســات خوب است 
اما کار را پیش نمی برد، اظهار کرد: شورای شهر 
متولی و بانی شــب های فرهنگی بوده و بودجه 
آن را از سازمان برنامه وبودجه تأمین کرده است.

کمیســیون  افــزود:  گویلــی  ارســطو 
سرمایه گذاری، کارآفرینی و گردشگری آمادگی 
دارد تا هرگونــه طرح و پــروژه ای را درزمینه 

گردشگری تصویب و حمایت کند.
وی گفت: در فضای مجازی بسیاری عزیزان 
ابتدا از سیاســت ها و برنامه های شورا حمایت 
کردند اما هم اکنون شاهد نقدهای ناجوانمردانه 

از این افراد هستیم.
رئیس کمیسیون سرمایه گذاری، کارآفرینی 
و گردشگری شورای شهر سنندج تصریح کرد: 
اســتان کردستان پتانسیل های زیادی در حوزه 
توسعه گردشگری و فرهنگی باوجود جاذبه های 
طبیعــی خــدادادی بی شــمار و مردمــان پر 

شورونشاط دارد.
وی با بیان اینکه ســنندج پیشــانی استان 

اســت، بیان کرد: شهر ســنندج از هر نوع هنر 
و هنرمندی استقبال می کند و شورای شهر نیز 
آمادگی هرگونه حمایت را دارد و هرچه در توان 
داشته باشد برای برطرف کردن مشکلات انجام 

می دهد.
گویلی با تأکید بر لزوم برگزاری رویدادهای 
فرهنگی و اجتماعی در اســتان، افزود: شورا و 
شهرداری سنندج آمادگی کامل دارد تا سینما 
روباز آبیدر را که پتانســیل بســیار خوبی برای 
توســعه گردشگری اســت به بخش خصوصی 
واگذار کنــد چراکه عدم نگهــداری صحیح و 
قدیمی بودن دستگاه سبب عدم کارایی مناسب 

این سینما شده است.

     پیشنهاد شــورای شهر سنندج 
برای بستن خیابان فردوسی سنندج

وی اظهار کرد: به عنوان عضوی از شــورای 
شهر سنندج پیشنهاد می کنم با بستن خیابان 
فردوســی و جلوگیــری از تــردد خودروها در 
شــب های آخر هفته، »رویدادهــای فرهنگی، 

هنری و خیابانی« در این مکان برگزار شود.
عضــو شــورای شــهر ســنندج بــا بیان 
اینکه اســتفاده و بهره مندی از کنســرت ها و 
موسیقی دانان از مزیت های شهر سنندج است، 
گفت: تشــکیل خانــه هنرمندان در ســنندج 
می تواند جایــگاه خوبی پیدا کنــد و برگزاری 
همایش های گردشــگری و سرمایه گذاری تأثیر 

خوبی در اقتصاد استان داشته باشد.
وی با بیان اینکه شورای شهر به شدت پیگیر 
تسهیل ســرمایه گذاری در استان است، عنوان 
کرد: اگــر ضعف های مدیریتی شــهرداری در 
گذشته نبود اکنون می توانستیم ده ها شهربازی 

را افتتاح کنیم.

     اتاق بازرگانی سنندج تکلیف 15 
هکتار زمین جنب هتل شــادی را روشن 

کند
عضو شورای شــهر سنندج خاطرنشان کرد: 
بایــد اتاق بازرگانی ســنندج هرچه ســریع تر 
بــا به کارگیــری بهترین طراحان و مشــاوران 
داخلــی و خارجــی، تکلیــف 15 هکتار زمین 
نمایشــگاهی جنب هتل شــادی کــه به اتاق 
بازرگانی واگذارشــده را روشن کند چراکه این 
زمین می تواند تحول عظیمی برای کل اســتان 

داشته باشد.
گویلــی افزود: بــا بهره گیــری از این زمین 
می توانیــم مدرن تریــن فضای نمایشــگاهی، 
مجتمع تفریحی- سینمایی و نمایشگاه دائمی 
صنایع دســتی و گالری هــای مختلف را در این 

مکان برگزار کنیم.

     حمام خان سنندج به محل پخش 
غذاهای سنتی تبدیل می شود

در ادامه یوســف اسدی یکی دیگر از اعضای 
شــورای شهر ســنندج در این جلســه، اظهار 
کرد: خوشــبختانه افرادی کــه ارق فرهنگ و 
آداب ورســوم دارند در اســتان کردستان زیاد 

هستند.
وی گفت: فرهنگ  و فرهنگ سازی را باید از 
خودمــان آغاز و اجرا کنیم چراکه زبان و لباس 

ما جزء جدانشدنی از فرهنگمان است.
عضو شــورای شــهر ســنندج با اشــاره به 
فرهنگــی بودن اســتان، تصریح کرد: ســؤال 
اینجاست که آیا مسؤولان کردستانی از ساختن 
تالار فرهنگی برای استان عاجز هستند؟ و چرا 

تاکنون خانه هنرمندان افتتاح نشده است.
وی بــا بیان اینکه شــاخص و المان خاصی 
برای اســتان مشــخص نکرده ایم، گفت: عدم 
اشتغال، وضیعت معیشتی و بسیاری کمبودهای 
دیگر سبب شده شورونشاط در مردم کم شود.

اسدی افزود: پارک سپیدار سنندج به عنوان 
پارک موسیقی انتخاب شــده و مردم می توانند 
هر سؤالی در خصوص موســیقی دارند به این 

مکان مراجعه کنند.
وی اظهار کرد: قرار است روزی به عنوان روز 
سنندج انتخاب شود و در این راستا برنامه های 

فرهنگی متنوعی اجرا شود.
عضو شــورای شهر ســنندج از تبدیل شدن 
حمام خان به رســتورانی برای پخش غذاهای 
ســنتی خبر داد و خاطرنشــان کــرد: باید از 
ظرفیت هــا و پتانســیل های موجــود اســتان 

کردستان به نحو احسن استفاده شود.


